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Kære Alle 

 

Som et nyt tiltag vil skolebestyrel-

sen i samarbejde med ledelsen 

lave nyhedsbreve om stort og 

småt på Hvidebækskolen. Vi vil 

også gerne med nyhedsbrevet 

fortælle om arbejdet i skolebesty-

relsen. 

Vi håber I vil tage godt imod det. 

Giv os meget gerne ris og ros på 

både indhold og layout.  

 

Ny skoleleder og lærer 

På mandag d. 2. november starter 

vores nye skoleleder Steen Wind-

feldt.  

Vi håber I alle vil tage godt imod 

ham, så han får en god start på 

skolen.  

Vi skal også sige velkommen til 

Klaus Petersen og Emilie Nielsen. 

Klaus er allerede startet, mens 

Emilie først starter 1. december. 

Hun skal overtage 1. klasse efter 

Else, som vi desværre skal sige 

farvel til snart. Hun har valgt at gå 

på pension.  

 

Ekstra penge  

Vi har modtaget lidt ekstra penge. 

Både fra folketinget og fra kom-

munalbestyrelsen. Kommunalbe-

styrelsen har nemlig besluttet at 

give alle skoler i kommunen 

250.000 kr. til vedligehold eller 

tiltag der f.eks. understøtter ude-

undervisning. De penge glæder vi 

os rigtig meget til at få brugt i et 

samarbejde mellem skolebestyrel-

sen, elever og medarbejdere.  

Pengene fra folketinget er øre-

mærket ekstra lærertimer. Disse 

penge har vi udmøntet ved at sikre 

flere to-lærertimer i overbygnin-

gen. 

 

Inklusionscentret 

IC2 har de første par måneder af 

dette skoleår arbejdet praksisori-

enteret og meningsskabende. 

Undervisningen er temabaseret og 

sammenhængende, hvilket skaber 

en rød tråd mellem fagfaglighed og 

livsduelighed.  

  

Cykelstier 

Det er glædeligt, at der i forbin-

delse med kommunalbestyrelsens 

budgetforlig for 2021 er vedtaget 

at etablere cykelsti på Dyssevej 

med påbegyndelse i 2022. 

Samtidigt ønsker skolebestyrelsen 

som det næste at sætte fokus på 

den efter vores opfattelse farlige 

skolevej fra Svallerup over lande-

vejen og via Hovvej.  

Vi håber på den måde at kunne 

gøre politikerne opmærksomme på 

strækningen, så den måske vil 

blive prioriteret på et senere tids-

punkt. 

 

Computere 

Vi har længe haft et ønske, om at 

få nye computere og det er nu ved 

at være gennemført, idet vi har 

investeret i ca. 80 computere i 

løbet af det sidste år.  

 

Samarbejde med musisk skole.  

I dette skoleår modtager tilmeldte 

børn fra 0.-2. klasse musikunder-

visning hver torsdag. Musikunder-

visningen foregår på skolen. Der 

kommer 5 undervisere fra musisk 

skole og underviser i rytme, sam-

spil og individuel undervisning på 

instrumenter. Børnene spiller på 

cello, ukulele, trækbasun, tvær-

fløjte og saxofon. Det skaber glæ-

de og små ugentlige sejre blandt 

børnene.   

 

 

 

Rørby og Hvidebæk sammen 

Grundet covid-19 har 6. klasserne 

på Hvidebæk og Rørby ikke haft 

timer og aktiviteter sammen. Og 

desværre ved vi ikke på nuværen-

de tidspunkt, hvornår dette vil 

kunne genoptages.  

 

Projekt i SFO 

Det seneste projekt står vores 

studerende for. Jesper har præ-

senteret de ældste SFO børn for 

programmet Stop Motion, der 

benyttes når man vil lave små 

film. Jesper har arbejdet med 

udtryksformer og dilemmaer i de 

temaer, børnene har valgt at lave 

film om.  De har fx arbejdet med 

mobning og samarbejde. 

Vi håber at kunne lægge de små 

filmsekvenser på Aula inden læn-

ge.  

 

Med venlig hilsen 

Skolebestyrelsen og ledelsen

 


